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lncheiat astlizi19 august 2022,

Sedinta incepe laora 10:00 sieste deschisa de secretarul general al comunei.

Doamnelor si domnilor consilieri,

Atifost convocatiin sedinte etraordinara prin Dispozitia nr. 148 din 18.ugust 2022 a primarului comunei.
Din consu ltarea condicii de prezente rezulta c6 din cei 1 3 consilied ce compun mnsiliu I local su nl prezenti 'l 'l

consilieri, care participa la lucradle sedintei consiliului local, astfel se constate ce este infunit cvorumul prevazut de lege

, necesar pentru aprobarea proiectelor de hotiireri prevazute la ordinea de zia sedintei .

Rog p€ d.l primar ROSU SORIN, cain conformitate cu prevederile din O.U.G nr.57/201g-privind Codul administrativ
se supune spre aprobare proiectulordiniide zi .

Domnilor consilieri,
Avand in vedere problemele survenite la nivelul comunei de la sedinta anterioara si propuse de dvs. pentru analiza,

consiliului local, asa cum ati luat la cunoctintit din invitatia trimise de secretarul general, ve rog sa-mi peflnitet se va
inl urmabarea ordine de zirea ordrne de zi
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Den umitea prcblenei inscri s

p otdinea de zi : Irritiator
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1 Proiect de hotarare privind participarea COMUNEI
PARINCEA la Programul privind cresterea eficienlei
energetice a infrastructurii de iluminat public pentru
investitia,,Modernizarea sistemului de iluminat public
prin cresterea elicientei energeiice a infrastructuri de
iluminat public in comuna Parincea, din judetul Bacau
AFM3".

Sorin Rogu,
Primarul Comunei

Parincea

2 DIVERSE
Consult consiliul daca suntsialte probleme urgente ce nu sufere amanare, bineinbles daca sunt respectab si

prevederile legale , privind exislenta raportului de specialitate al compartimentului de resort al aparatului propdu si daca
comisia de specialitate s-a pronuntat asupra pnoblemei c€ se constituie in urgenta.

Nu maisunt alte propuned pentu ordinea de zi.
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Va rog sa-mi permiteti se ve informez ca , b lucrerib sedintei participa, cu drept de vot viceprimarul comunei,

contabilul , invitati din localitate - a caror participare se considera utile pentru lamurirea unor aspecte puse in discutie .

Pentru buna desfaisurare a lucraribr sedintei , in conformitate cu prevedeile art. 123 din 0.U.nr.57l2019 privind

Codul administartiv, presedinte de sedinta este domnul Curteanu lrlarian - mnsilier local, aceasta fiind a doua luna de

exercitare a mandatuluide presedinte de sedinE.

Presedintele de sedinta :

D.lormnsilied , ve rog sa trecem la ordinea de zi siil invit pe d.lplDelpentru a continua cu punctul 1. al ordiniide
zi,respectiv;

l. Proiect de hotarare privind participarea COMUNEI PARINCEA la Programul privind
cresterea eficientei energetice a infrastructurii de iluminat public pentru investiiia
,,itodernizarea sistemului de iluminat public prin cresterea eficientei energetice a
infrastructuri de iluminat public in comuna Parincea, din iudetul Bacau -AFM3".

Domnul primar, Rosu Sorin, prezinta materialele de la acest punct al ordinii de zi, motivand necesitatea aprobarii

acestui proiect de hotararc - Proiectul de hotarare este insotit de referatul primarului ,raportul de specialitate al

compartimenlului precum si de avizele mmisiilor de specialitate, avizul celor trei comisii fiind favorabil proiectului in foma
prczentata.

Se trece la dezbaterea matedalelor prezentate:

Discutii:

l.Doamna mnsilier, Damoc luliana, intreaba daca vor f schimbate lampile care nu au fust schimbate in pdmul proiect

AFMI iardomnul primar raspunde ca, in primul proiect AFM 1 au fost schimbati stalpii si lampile in proportie de 50% iar in

cadrul proiectului AFir3 se vor schimba lampile ce nu au fost schimbate in primul pmiect.

2. Domnul consilier, Andries Ciprian,vine cu propunerea de a f amplasate surs€ de iluminat in zone periculoase iar

domnul primar raspunde ca, ne vom axa doar pe cenful satelor.

Nu mai sunt si alte discutii suplimentare pe marginea proiectului prezentat.

Avizele celor trei comisii de specialitate sunt favorabile prciectului de hotarare.

Se supune la vot proiectulde hotarare ,in forma prezentata de primar si cu propunerile aprobate de consiliul local.

ln urma votului liber exprimat constat ce Proiectul de hotarare a fost aprobat cu unanimitaG de voturi.
$a adopbt hotararea nr. 

'O 
din 19 augud m22.

V. DIVERSE
Oiscutii:

1. Oomnul consilier, Vasilachi lon, intreaba de ce masina de gunoi menaier nu ajunge in zilele
stabilite pentru ridicarea gunoiului iar domnul primar raspunde ca, firma de salubritate are delicit de
personal.
2.Domnul primar, Rosu Sorin, vine cu propunerea de a ridica pubelele mari deoarece costurile sunt
ridicate din motivul neglijarii cetatenilor de a selecta deseurile, astfel incat Iiecare gospodarie sa
stranga peturile iar acestea vor fi ridicate de angajatii primariei.

Fiind epuizate problematica de la ordinea de zi va rog , dace sunt probleme privind competeota mnsiliului local , sau

probleme personale legate defunctia de mnsilier sau membru aluneicomisiide specialitate, se b supuneti plenului

consiliului local .

Nu se mai ridica in discutie alte probleme.
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Presedinetele de sedinta,

Doamnelor si domnilor consilieri si invitati,

Fiind epuiza$ odinea de zi ve muftumesc pentru spititul dvs. de conluc'are in nusita sedintei si declat
inchise luqedle .

Sedinta se incheie la ora 10:30.

PREgEOINTE DE gEOINTA,

Consilier relatii publice,
VASILAS
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Consilier local,
Marian CURTEANU

r general,
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